



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងការពារជាតិ

សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយ

ព្រះករុណា ព្រះបាទសម្តេច ព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី ព្រះមហាក្សត្រ
នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ក្នុងនាមនៃព្រះបរមសិរីរាជសម្បត្តិ

ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតលើក្បាល ជាតិគោរពសក្តារៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត!

ពាងនាមថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ ព្រមទាំងនាយទាហាន នាយទាហានរង និងទលទាហានទាំងអស់ នៃកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ក្នុងនាមទូលព្រះបង្គំនិងភរិយា សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាតលំនិនកាយរាតាចិត្ត ក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនូវព្រះរាជសព្ទសាទុការណ៍ជ័យបរស្វស្ត្រី សិរីវង្សល វិបុលសុខ មហាប្រសើរ ថ្វាយ **ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតលើក្បាល** នានិកាសជំនួញបុគ្គល ក្នុងព្រះរាជពិធីបុណ្យខួបទី១៩ នៃការគ្រងព្រះបរមសិរីរាជសម្បត្តិ ដែលនឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅថ្ងៃអាទិត្យ ១៥កើត ខែអស្សុជ្ជាថ្នោះ បញ្ចាស័ក ព.ស.២៥៦៧ ត្រូវនឹងថ្ងៃទី២៩ ខែកុលា ឆ្នាំ២០២៣នេះ សូមទ្រង់ប្រកបដោយព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូណ៌ ព្រះកាយពលរឹងមាំ ព្រះជន្មាយុយើងយូរ ដើម្បី គង់ប្រថាប់ជាម្ចាស់ជីវិតគ្រប់ជំនាន់ជនលក់ស្រែ ប្រកបដោយភាពសុខដុមរមនា ទាំងក្នុងពេលបច្ចុប្បន្ន និង ទៅអនាគត។

ឆ្លៀតក្នុងនិកាសជំនួញបុគ្គលភិរម្យថ្ងៃព្រះនេះផងដែរ ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមសម្តែងថ្វាយនូវកត្តា កតរវិទ្យាជាតិយ៉ាងស្មោះស្ម័គ្របំផុត ចំពោះព្រះមហាករុណាទិគុណរបស់ **ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតលើក្បាល** ដែលជាឥទ្ធិកាលក្រោមព្រះបរមសិរីរាជសម្បត្តិដ៏ពិសិដ្ឋ និងព្រះរាជតម្រិះដឹកនាំប្រកបដោយគំរូវិភាពដ៏អង់អាចមោះមុត ពោរពេញដោយទឹកព្រះទ័យសរស្តោសប្រណិយ៉ាងដ៏ធេងដល់ប្រជាជនក្រសួងទូទៅតាមរយៈព្រះរាជកិច្ចសង្គមជំនុំរដ្ឋបាល ក្នុងបុព្វហេតុបម្រើជាតិមាតុភូមិ។

ជាខ្ញុំអង្វរទៀត ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមលំនិនកាយរាតាចិត្ត ប្តូរសូងចំពោះគុណបុណ្យព្រះរតនក្រ័យ មានទេវតារក្សាព្រះមហាស្វេតញ្ជត្រ ព្រមទាំងព្រះរាជគេជបារមី នៃអតីតព្រះមហាក្សត្រខ្មែរគ្រប់ព្រះអង្គ ប្រោសព្រះរាជ ទានប្រសិទ្ធិរាជ័យ មហាប្រសើរ ថ្វាយ **ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតលើក្បាល** ប្រកបដោយព្រះបរមសុខ មាន ព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូណ៌ ព្រះកាយពលរឹងមាំមួន ព្រះជន្មាយុយើងយូរ ដើម្បីបានគង់ប្រថាប់នៅក្នុងព្រះបរមសិរី រាជសម្បត្តិ ជាម្ចាស់ជីវិតគ្រប់ជំនាន់ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា ព្រមទាំងប្រជាករុណាខ្មែរអស់កាលជាឥតនិរន្តរ៍ គរៀងទៅ។

សូម **ព្រះករុណា ព្រះបាទសម្តេច ព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី ព្រះមហាក្សត្រ** នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ជាទីគោរពសក្តារៈទ្រង់ព្រះមេត្តាទទួលនូវការគោរពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត អំពីទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។
សេចក្តីគួររំលឹក សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោស។

ថ្ងៃ **២០ កុម្ភៈ ខែ ៧ ឆ្នាំ ២០២៣** ឆ្នាំថោះ បញ្ចាស័ក ព.ស.២៥៦៧
សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនៅរាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី **២០** ខែ **៧** ឆ្នាំ **២០២៣**

ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការពារជាតិ

នាយឧត្តមសេនីយ៍ សៀ សីហា